

ՀՈՒՇԱԳԻՐ ՀԵՂԻՆԱԿԻՆ

1. Հոդվածի առաջին էջի սկզբում նշվում են՝ հոդվածի վերնագիրը (մեծատառերով, Bold), հեղինակի (հեղինակների) անվան, հայրանվան առաջին տառերը, ազգանունը, պաշտոնը, գիտական կոչումը, աստիճանը և հաստատության լրիվ անվանումը, քաղաքը, երկիրը, որից հետո առանձին պարբերությամբ նշվում են նյութի առանցքային բառերը (5-7 բառ):

2. Նյութի ծավալը պետք է լինի 7 էջի սահմաններում, MS Word ֆորմատով, 1,5 միջտողային տածքով՝ կիրառելով Sylfaen (հայերեն), Times New Roman (ռուսերեն, անգլերեն) տառատեսակը, 12 տառաչափով, էջի յուրաքանչյուր կողմից 2 սմ տարածություն, թղթի չափը՝ A4 ֆորմատ (201x297մմ):

3. Ներկայացվող նյութերում անհրաժեշտ է բացահայտել ուսումնասիրվող հարցի արդիականությունը, նպատակը, աշխատանքի խնդիրներն ու մեթոդները, արդյունքների վերլուծությունը, եզրահանգումները:

4. Գրականության ցանկը տպվում է կրկնակի միջտողային տարածությամբ, այբենական կարգով թվարկվում են բոլոր հեղինակները՝ ըստ այբուբենի հերթականության համարակալումով: Տեքստում [քառակուսի փակագծերում] տրվում են հղումներ հերթական համարին: Վերջում՝մեկ առանձին պարբերությամբ, ներկայացնել հայերեն տեքստին՝ ռուսերեն և անգլերեն, ռուսերենին՝ հայերեն և անգլերեն ամփոփագրեր՝ մինչև 50 բառի սահմանում:

5. Նյութերը ներկայացնել մեկ օրինակից՝ համապատասխան ամբիոնների և ստորաբաժանումների երաշխավորությամբ, Խ.Աբովյանի անվան ՀՊՄՀ 5-րդ հարկ, 514 սենյակ (ք.Երևան, Տիգրան Մեծ 17)

6. Էլեկտրոնային տարբերակը ուղարկել spceduscience@mail.ru հասցեով:

7. Խմբագրությունը պատասխանատվություն չի կրում հեղինակների ներկայացրած տեղեկատվության համար:

ПАМЯТКА АВТОРУ

1. В начале первой страницы указываются: название статьи (заглавными буквами Bold), первые буквы имени и отчества, фамилия автора (авторов), должность, ученая степень, звание, полное наименование учреждения, город, страна. С новой строки, через один интервал указать ключевые слова (5-7 слов).

2. Объём статьи не должен превышать 7 страниц, формат MS Word,

межстрочный интервал 1,5 см, используя для армянского языка Sylfaen, для русского и английского языков Times New Roman, шрифтом 12, полями 2 см с каждой стороны, на формате листа (A4 201x297мм).

3. В статье необходимо раскрыть актуальность проблемы, цель, задачи и методы изучаемой проблемы, анализ полученных результатов, выводы.

4. Список литературы приводится через 2 интервала, в алфавитном порядке перечисляются все авторы под порядковым номером. В тексте делаются ссылки на порядковый номер [в квадратных скобках]. В конце представить резюме статьи для армянского текста, на русском и английском, для русского текста на армянском и английском языках.

5. Статьи с рекомендацией соответствующих кафедр и подразделений представить в АГПУ им. Х.Абовяна, 5этаж, комната 514 (г.Ереван ул.Тигран Мец 17).

6. Электронный вариант статьи посылать на адрес speceduscience@mail.ru

7. Редакция не несет ответственности за достоверность информации, приводимой авторами.

ARTICLE REQUIREMENTS

1. At the beginning of the first page the heading of the article (in capital letters, Bold), the author's/authors' initials and surname, position, scientific degree and full name of the institution, city, country are mentioned, after which the key words (5-7 words) of the article are written in a separate paragraph.

2. The article should contain 7 pages, in MS Word format, line spacing - 1.5 cm, font - Sylfaen(for Armenian), Times New Roman (for Russian and English), font size - 12, all margins - 2cm, paper format - A4 (201x297mm).

3. The relevance, aim, objectives and methods, analysis of the results and conclusions of the work should be revealed in the presented article.

4. The bibliography should be typed with double line spacing, the authors are listed in alphabetical order with enumeration. References are mentioned in the text in brackets. In the end, summaries are written within the framework of 50 words - Russian and English for Armenian texts, Armenian and English for Russian texts.

5. The articles, with the recommendation of corresponding chairs and departments, should be presented to Armenian State Pedagogical University after Kh. Abovyan, 5-th floor, room 514 (Tigran Mets 17, Yerevan).

6. The file should be e-mailed to the address: speceduscience@mail.ru.

7. The editorial is not responsible for the information presented by the authors.

